
Interpellation till Barn- & utbildningsnämndens ordförande 
Sivert Åkerljung angående händelsen på en förskola i Stenhamra

Förskolor utgör i de allra flesta fall en viktig och trygg miljö för våra barn och ger dem tillgång till 
positiva och trygga kontakter med utbildade vuxna. Till allas vår bestörtning har det nyligen 
uppdagats att sexuella övergrepp begåtts mot barn på en förskola i Stenhamra. Givetvis väcks frågor 
kring hur detta har kunnat ske. Vi ser så klart positivt på den utredning som nu pågår men vi rädds 
samtidigt det faktum att utredningar kring sådana här händelser tenderar att resultera i snabba 
åtgärder. För att i stället säkerställa mer långsiktiga resultat ser vi i Sverigedemokraterna Ekerö 
lösningar vilka är direkt kopplade till de ekonomiska medel som förskolorna disponerar.

Vi föreslår därför följande:

-          Vuxentätheten måste öka på förskolorna, vilket ställer krav på introduktion och utbildning.
-          Frigöra tid genom att se över och minska administrativa uppgifter för personalen.
-          Kompetensutveckling är en förutsättning för att kunna arbeta förebyggande.

Mot bakgrund av ovanstående önskar jag att ställa följande frågor till Sivert Åkerljung:

Vilka åtgärder har ni hittills antagit för att på bästa tänkbara sätt förhindra att en liknande händelse 
kan ske igen?

Hur ser du som ordförande i Barn- & utbildningsnämnden på de åtgärdsförslag vi redogör för? 

För Sverigedemokraterna Ekerö

Jimmy Fors
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